
Protokół nr 8/2014  z  posiedzenia
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

oraz Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych,
Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego

odbytego w dniu 17 marca 2014 roku

W  posiedzeniu uczestniczyli: członkowie Komisji.
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt bezdomnych na terenie gminy 
Borek Wlkp.

3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Zbigniew Maturski
Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad.2. Zaopiniowanie projektu programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt bezdomnych na 
terenie gminy Borek Wlkp.

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Architektury, Inwestycji, Gospodarki
Gruntami  i  Gospodarki  Komunalnej  Urzędu  Miejskiego  –  Mirosław
Twardowski poinformował, że Zakład Usług Komunalnych Sp. z o.o. 
w Karolewie  w latach 2012 – 2014 na terenie gminy Borek Wlkp. wyłapał 
w  2012  roku  28  psów,  z  tego  16  oddano  do  adopcji,  natomiast  10
odwieziono do Schroniska w Henrykowie.

W 2013 roku wyłapano 18 psów, z tego 11 oddano do adopcji, 7 odwieziono do
schroniska.
Na dzień 28 lutego br  są 3 bezdomne psy.
Ponadto Kierownik Ochrony Środowiska przedstawił wydatki związane 
z realizacja Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami w gminie.

Wydatkowanie
środków

Lata

2012 2013 2014 – planowane
Schronisko
Henrykowo

16.769,56
61.132,17 (jednorazowy

wykup kojców)

23.644,50 30.000,00
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Wyłapywanie i
czasowa opieka

(przytulisko Karolew)

8.833,25 15.000,00 10.800,00

Opieka weterynaryjna 510,00 162,00 1.500,00

Farmutil 1.728,00 3.105,17 4.000,00

Zapewnienie miejsca
dla zwierząt

gospodarskich

0 0 7.000,00

Razem: 27.840,59
88.972,98

41.911,67 53.300,00

Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek poinformował, że koszty utrzymania
bezdomnych zwierząt w Schronisku w Radlinie jest niższy, jednak ze względu
na  to,  że  Rada  Miejska  Borku Wlkp.  tak  późno podjęła  decyzję  o  wyborze
schroniska, nie było już wyboru i należało podpisać umowę ze Schroniskiem 
w Henrykowie, które jest droższe.

Radny Marek Rożek zapytał, gdzie zgłaszać wałęsające się zwierzęta leśne.
Kierownik  Referatu  Ochrony  Środowiska  wyjaśnił,  że  wszystkie  zgłoszenia
wałęsających się zwierząt należy zgłaszać na podany telefon do ZUK Karolew.

Radna Barbara Wawrzyniak zwróciła uwagę, że podany nr telefonu nie działa
całodobowo.
Kierownik  Referatu  Ochrony  Środowiska  poinformował,  że  sprawa  zostanie
wyjaśniona, jednak do chwili obecnej nie było takich uwag.

Opinia Komisji do projektu Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt bezdomnych na terenie gminy 
Borek Wlkp.:   pozytywna, za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Ad.3. Wolne głosy i wnioski.
W tym punkcie radna Anna Marcinkowska wnioskowała o odkrzaczenie drogi 

w kierunku Cerekwicy.
Natomiast radny Zbigniew Maturski zgłosił drogę Celestynów – Głoginin do 

odkrzaczenia.

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska poinofmrował, że sukcesywnie jest 
wykonywane to zadanie.

 

Str.2/3



Ad.4. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów
Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie.

Protokołowała Przewodnicząca Komisji
 

Wiesława Wójcik                                          Zbigniew Maturski
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